
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-11-23, § 2 

 

 Tid Tisdagen den 23 november 2010 kl 16.30 – 16.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 29 november 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  
Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Jan Valeskog (S) vice ordföranden  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (M)   

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)  

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S) 

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Anders Broberg 

(KD) samt av ersättarna Lars Bengtson (M) och Anna Manhag (M). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ted Ell, Staffan Forsell, Karin Hebel, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreterarna Magnus Thulin och Eva Wallensten från roteln. 

 



  

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Skrivelser för beredning 

Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Ta fram en samlad parkeringsplan för Stockholms stad från Mats Lindqvist och 

Hampus Rubaszkin båda (MP). Dnr: T2010-340-04366  

2. Trafiksituationen i Solberga från Kajsa Stenfelt och Sebastian Wiklund båda (V). 

Dnr: T2010-320-04365 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar skrivelserna till trafikkontoret för 

beredning. 

 

Ändrat klockslag för nämndens sammanträde den 14 december 

Ulla Hamilton (M) informerar om att nämndens sammanträde den 14 december 

kommer att hållas kl 8.30 i Bråvallasalen. 

 

Svar på fråga om belysningen vid Bellevue 

Lars Jolérus svarar på fråga ställd av vice ordföranden Jan Valeskog (S) på 

sammanträdet den 26 oktober om vad som hänt med belysningen på 

uppställningsplatsen vid Bellevue. Det har varit mörkt under en lägre tid. Problemet 

beror på söndergrävd kabel vilket nu åtgärdas. 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 

Fråga om hur Stockholms stad samarbetar med grannkommunerna för att bekämpa 

trädsjukdomar 

Mats Lindqvist och Hampus Rubaszkin båda (MP) lämnar in en skriftlig fråga om hur 

Stockholms stad samarbetar med grannkommunerna för att bekämpa trädsjukdomar. 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 

 

 

 
 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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